
Zápis ze schůze školské rady Biskupského gymnázia J. N. Neumanna 

č. 2/2023 

Datum: 7. 6. 2023  

 

Přítomni (bez titulů): Jiří Heller (JH), Ondřej Záleský (OZ), František Mrosko (FM), Michal Bosák (MB), 

David Henzl (DH) 

Omluveni: Daniel Schusser (DS) 

Hosté (bez titulů): Martin Maršík (MM), Michaela Kudláčková (MK), Alena Marková (AM) 

 

Program: 

1) Zpráva o průběhu a výsledku maturit (ředitel školy) 

2) Zpráva o plánovaných stavebních úpravách o prázdninách (ředitel školy) 

3) Orientační systém (návaznost na minulé jednání rady) 

4) Metodika pro třídní učitele – odpouštění absence (návaznost na usnesení rady) 

5) Různé 

 

 

Schválení programu a přítomnosti hostů 

Schváleno. (5 pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování) 

 

Ad 1) 

MK informovala o průběhu maturit (99 úspěšných žáků, 6 bude maturovat v podzimním termínu) a počtu 

získaných jazykových diplomů (Aj: 72, Nj: 18, Šj: 9, Fj: 12 – celkem 111) 

Celkově hodnotí školní rok jako velmi úspěšný. 

 

Ad 2) 

MM informoval o plánovaných rekonstrukčních pracích (CZŠ: nové hřiště a cvičební prvky, BIGY: první 

etapa úpravy dvorku, nová laboratoř CH, nová učebna FY, nové toalety pro studenty i učitele, rekonstrukce 

chodby v 1. a 2. NP, rekonstrukce podlah v přízemních učebnách, renovace zárubní, nové rozvody pitné 

vody, přestavba kabinetů Inf a ŠJ) 

 

Ad 3) 

MM informoval o zadání výroby cedulek označení učeben; od příštího školního roku bude preferováno 

číselné označení učeben, které se stane i součástí nového orientačního systému na chodbách školy 

 

Ad 4) 

Problematika odpouštění překročení stanovené absence žáků bude projednána s třídními učiteli s cílem 

ustanovit nejefektivnější metodiku.  



Ad 5) 

MM shrnul jednotné přijímací zkoušky a zápisy: byl znatelný výrazný nárust uchazečů na CZŠ i na BIGY 

(zejména u šestiletých oborů studia); ZUŠ je v současné době plně obsazená, bude podána žádost o 

navýšení kapacity 

DH se dotázal na funkci zvonění (každá třída si na týden vybírá znělku místo zvonění ukončující velkou 

přestávku)  

→ OZ i JZ hodnotí fungování pozitivně, stejně jako samotní žáci 

 OZ se dotázal na průběh a plán zavádění inovovaných ŠVP 

→ AM vysvětlila průběh zavádění ŠVP pro vyšší gymnázium od září 2023, ŠVP pro šestileté bilingvní 

studium bude inovováno až během příštího roku a je v plánu jej spustit od září 2024; momentálně probíhají 

diskuze, hodnocení a schůzky v rámci předmětů 

MB se dotázal na přítomnost a činnost školního psychologa 

→ MK informovala o funkci KPP poradny, od ledna příštího roku bude ve škola pravidelně přítomen i 

profesionální psycholog 

MM informoval o průběhu vyhodnocování maturitního dotazníku, výsledky budou prezentovány 

vyučujícím na pedagogické radě  

JH navrhnul, aby salátové přílohy k obědům ve školní jídelně byly vždy podávány v samostatných 

miskách 

MB navrhuje, aby se školská rady do budoucna více zaměřila na diskuzi ohledně školní jídelny zejména 

v oblasti prostor a kvality jídel 

JH informoval o ukončení volebního období současného složení školské rady a plánovaných volbách 

začátkem příštího školního roku 

MM poděkoval všem členům školské rady za ukončené volební období 

 

 

 

 

Ověřil:           Zapsal: 

Jiří Heller          Ondřej Záleský 


